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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

Protokół Nr 42 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  

  28 grudnia 2018 r.  

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

1. Jerzy Sudoł – Starosta Tarnobrzeski  

2. Jacek Rożek – Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Wojciech Gruszka – członek Zarządu 

4. Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

5. Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  Skarbnik Powiatu – Elżbieta Wojciechowska, Sekretarz 

Powiatu Kazimierz Błasiak. Posiedzenie prowadził starosta Jerzy Sudoł w/g nast. porządku. 

1. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

− zmiany uchwały budżetowej Powiatu na 2018r. 

− zmiany uchwały Nr II/9/2018 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 29 listopada 

2018 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

2. Uchwały Zarządu Powiatu w sprawach: 

− zmiany uchwały budżetowej Powiatu na 2018r. 

− umorzenia należności pieniężnych Skarbu Państwa z tytułu opłat za wieczyste 

użytkowanie i dzierżawę gruntów, 

− zadysponowanie mieniem, przekazanie zadań inwestycyjnych na stan jednostek 

organizacyjnych Powiatu. 

3. Sprawy różne. 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu na 2018 r. Projekt ma m.in. związek  

z podjęciem przez Radę Miejską w Nowej Dębie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały  

o udzieleniu Powiatowi Tarnobrzeskiemu pomocy finansowej w wys.40 000 zł na budowę 

chodnika w Alfredówce. Projekt został jednogłośnie przyjęty i skierowany pod obrady Sesji. 

Rady Powiatu. 

Sekretarz Powiatu, przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

II/9/2018 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Projekt został jednogłośnie przyjęty i skierowany pod obrady Sesji. 

Dokonano zmian w budżecie Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r. Uchwała Nr 42/134/2018 

Zarządu Powiatu stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przekazano na mienie jednostek organizacyjnych Powiatu zakończone zadania inwestycyjne. 

Uchwały Zarządu Nr 42/135/2018, 42/136/2018 stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Rozpatrzono pismo dyrektora ZS w Gorzycach w sprawie wynajęcia od 1I 2019 r.  sali lekcyjnej 

na prowadzenie zajęć z języka angielskiego. Zarząd wyraził zgodę. 
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Rozpatrzono pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie z dnia 28 .12. 2018 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację dofinansowania ze środków PFRON na poziomie wysokości  

i zgodnie z zasadami jakie obowiązywały w 2018 r. Zarząd Powiatu wyraził zgodę. 

Rozpatrzono pismo PCPR z dnia 21 .12.2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o dofinansowanie projektu pt. „ Wiem o przemocy w rodzinie więcej – zareaguję 

właściwie”. Zarząd Powiatu wyraził zgodę.  

Sprawy różne. 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

1. Na wniosek Komitetu Organizacyjnego reprezentowanego przez Monikę Stojowską zam. 

w Tarnobrzegu dotyczącego wsparcia organizacji Koncertu charytatywnego na rzecz 

niepełnosprawnego dziecka „Julka zatańczy” Zarząd Powiatu zaakceptował wydatek w 

wys. 500 zł (brutto) z przeznaczeniem na zakup usług związanych z organizacją koncertu. 

2. Na wniosek Stowarzyszenia Rodzin Katolickich Diecezji Sandomierskiej z dnia 17 grudnia 

2018 r. Koło Parafii p.w. Miłosierdzia Bożego w Skopaniu, na organizacje spotkania 

noworocznego dla samotnych mieszkańców Osiedla Skopanie przeznaczono kwotę 500 zł 

(brutto). Kwota ta może zostać wykorzystana na zakup usług związanych  

z organizacją spotkania noworocznego. 

3. Na wniosek Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Gorzycach przeznaczono 

kwotę 400 zł (brutto) na zakup usług związanych z organizacją spotkania opłatkowego. 

4. Na wniosek Stowarzyszenia Sympatyków Szkoły Podstawowej Nr 1 im. ks. Adama Osetka 

w Gorzycach przeznaczono kwotę 300 zł ( brutto) na zakup usług transportowych 

związanych z wyjazdem uczniów na „Białą Szkołę” do Bukowiny Tatrzańskiej. 

5. Na wniosek Polskiego Klubu Hodowców Wiedeńskich Królików w Nowej Dębie 

przeznaczono kwotę 2 000 zł (brutto) na organizację w dniach 4- 6 stycznia 2019 r. 

Wystawy Królików Wiedeńskich. Jednocześnie wyrażono zgodę na nieodpłatne 

udostepnienie pomieszczeń ZS Nr 1 w Nowej Dębie. Przyznana kwota dofinansowania 

może zostać wykorzystana na zakup pucharów dla uczestników wystawy. 

Wobec wyczerpania tematyki  Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 28 grudnia 2018r.  

Na tym protokół zakończono.  Zarząd Powiatu 

Protokołował       1. Jerzy Sudoł 

Kazimierz Błasiak     2. Jacek Rożek 

        3.Wojciech Gruszka 

        4.Marian Grzegorzek 

       5. Marek Ożga 


